



## Referat fra bestyrelsesmødet

Onsdag d. 6. december kl. 18:00.

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Jeppe Friis (JF), Lars Stryhn Poulsen (LSP), Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Gunnar Nielsen (GN), Christian Lageri-Schmidt (CLS), Nicolai Ebbesen (NE) og Svend Nielsen (SN) og Erik Ejlertsen (EE).

### 1. Tilføjelser til dagsordenen

### 2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde

### 3. Meddelelser fra formanden.

Udpegning af bestyrelsens medlem til Søsportscenterets bestyrelse. Bestyrelsen beslutter at CM fortsætter som HSC's bestyrelsesvalgte medlem.

Overdragelsesforretning: Afgående formand (EE) til ny formand (CM) - nøgle overleveres til ny næstformand (JF).

Gennemgang af arbejdsbeskrivelser: Alle i bestyrelsen bedes gennemse deres arbejdsbeskrivelse på hjemmesiden og overveje evt. justeringer/ændringer.

Til hjemmesiden er der følgende bemærkninger:

- GN gør opmærksom på at indmeldelser mv. sendes til sekretæren IKKE til havnemesteren, som der står enkelte steder på hjemmesiden. BSR tjekker op på det, og får det rettet sammen med Bruno Junker.
- Vedr. Formand/næstformand er der flere ting der skal rettes til. Punkterne gennemgås mellem de to.

Drøftelse af sammensætning og evt. nedsættelse af byggeudvalg.

CM foreslår et byggeudvalg oprettet, og efterlyser emner.

Bestyrelsen sammensætter følgende byggeudvalg:

CM, EE, LSP, Hans Olling og Bjarne Winther. Skitseprojektet gennemgås på næste bestyrelsesmøde.

### 4. Næstformanden.

Vedr. låncykler.

JF har undersøgt forskelligt omkring temaet. Assens Sejlklub har et system med forærede cykler og billigt indkøbte cykler. De fortæller at der forsvinder 2 – 3 cykler/år.

Det besluttes at Tryg-fonden søges om tilskud til en løsning.



Peter Hoeg har trukket sig som kontaktperson for jollesejlerne på Dammen. Peters beslutning tages til efterretning.

5. **Kasserer.**

LSP orienterer om forskellige ændringer i medlemsskaren. LSP efterlyser registrering af medlemsskaber år tilbage, så vi kan få et system op at køre.

6. **Sekretær.**

Revision af opgaver der forventes af sekretæren.

Der skal foretages en revision af stillingsbeskrivelserne for alle bestyrelsesmedlemmer, således at de bliver retvisende for de opgaver de er tiltænkt at tage sig af/løse.

Webmaster bliver fremadrettet BSR i tæt samarbejde med Bruno Junker, som er den praktiske mand på posten.

REFERATER findes på hjemmesiden tilbage fra 2006.

7. **Medlemsforhold.**

Et hold mulige nye medlemmer har tilbudt at købe en broplads. LSP meddeler dem, at det ikke er muligt pt. Der henvises til pladser på lejebasis, som det har været praktiseret gennem de senere år.

Status og beretning fra udvalgene:

8. **Ungdomsudvalg.**

NE giver udtryk for, at han ikke ønsker at overtage hvervet som kontaktperson for seniorjollesejlerne. Der afholdes et møde blandt jollesejlerne mandag i næste uge.

Temaet 606`er blev igen diskuteret. I bestyrelsen er der enighed om, at det er vigtigt med et bindeled mellem jollesejlere og kølbådssejlere. Derfor besluttet det at købe en trailer fra Gråsten Sejlklub, som CLS sørger for bliver indregistreret og gjort klar til transport af en 606`er.

9. **Broudvalg.**

GN fortæller om en mail fra Havneudvalgsformanden vedr. husbåde i Haderslev Havn. Denne tages til efterretning.



10. Pladsudvalg.

HJ fortæller om et møde med Mads Wiese, om afrømning af jord mv. på vest-området. Der foreslås nedgravet et drænrør, som kan aflede vandet fra bygningerne på vest-pladsen, og ud i havnebassinet. Der tages kontakt til Sejlforeningen desangående. HJ og LSP tager kontakten.

Den "gamle" containerplads flyttes snarest belejligt af "mastelaugget".

11. Sejludvalg.

IAB.

12. Klubhusudvalg.

Der afholdes et møde i klubhusudvalget for at planlægge de kommende opgaver til rengøringsdagen i januar 2018.

13. Eventuelt.

Næste møder :

24. januar 2018 kl. 19.00

28. febr. 2018. kl. 19.00

4. april 2018. kl. 18.00

Med venlig hilsen



Benny Skødt-Rasmussen  
Sekretær